
 

                                                                                                                    

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 24.09.2024 kl. 17.15-

18.45 

Deltagere: Søren Palshøj (formand), Fritze Friis-Thorsen (næstformand), Morten Brønsgaard-

Winther, Mathilde Pust, My Rygaard, Helle Johnsen (medarbejderrep.) Pia Rasmussen 

(medarbejderrep.), Lene Kronow (skoleleder) Charlotte Ruder Fornitz (mellemleder), Sofie 

(9A) forperson og Elliot (7A) næstforperson. 

Fraværende: Elliot, Sofie, My,  

 

 

Dagsorden Ansvarlig Bemærkninger 

1. Bemærkninger til 

dagsorden 

 Ingenting 

2. Godkendelse af referat  Godkendt 

3. Nyt fra parterne 

- Ledelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lene/Charlotte 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledelsen: 

Vi har afviklet Falsters Hjertedag – 

tak til alle forældre generelt for 

deltagelse og særlig tak til dem der 

brugte dagen sammen med os fra 

skolebestyrelsen.  

På fredag overtager vi igen vores 

faglokaler i H/D og madkundskab – 

hvilket vi glæder os meget til. Vi 

holder i den forbindelse åbent hus 

med fremvisning d. 2/10-24 kl. 

12.15-14, hvor børnehaven også er 

inviteret.   

Vi får saneret kælderen i uge 42, så 

er den også klar til at blive taget i 

brug ift. musikundervisning. 

Vi har EFA på skolen i denne uge – 

gæster fra Letland og Litauen og 

vores unge fra 8. og 

modtagerklassen sover her på 



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Medarbejder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Helle/Pia 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

skolen.   

Optaget af hvordan vi bedst muligt 

får støttet vores børn og unge, når 

vi om lidt skal affaldssortere. 

Elevråd involveret. 

Der er ligeledes opstartet en 

nysgerrighed på input til vores 

fælles fagfornyelse i Folkeskolen.  

Vi har lige investeret i to nye 

borde/stole klassesæt til 

indskolingen – så mangler vi bare 

en klasse i indskolingen der har 

gamle møbler og så 4 klasser i 

udskolingen.  

Der er informeret ud fra T&M om at 

alle måtter skiftes. Derfor er nogen 

skoler uden måtter i en tid.  

Økonomien balancerer fortsat. 

 

 

Medarbejder:  

 I SFO glæder man sig til at de nye 

lokale snart er færdige, så der kan 

rykkes rundt. 

Der er sendt en medarbejder på 

barsel og har fået en ny og god 

barselsvikar.  

Der er åbent hus d. 10/10-2024 kl. 

14-16 i forbindelse med Bag for en 

sag.  

Der er virkelig run på i udskolingen 

med store events – der bruges 

meget energi på at understøtte at vi 

lykkes med at løfte de ukrainske 

elever.  

 

 



 

                                                                                                                    

 

- Forældre 

 

 

 

 

- Elever 

 

 

 

 

 

 

 

- MED/TRIO 

Forældre 

 

 

 

 

Elever 

 

 

 

 

 

 

 

MED/Trio 

 

 

Forældre:  

Der er lidt uro i indskolingen 

omkring uhensigtsmæssigt 

sprogbrug og det er i det tætte 

samarbejde vi kan flytte noget 

sammen.   

 

Elever:  

Elevrødderne er enige i guideline til 

blå mandag. 

De er gået i gang med at 

samarbejde omkring legepatrulje 

De arbejder på spillecafé i 

udskolingen og afventer at vejret 

bliver lidt dårligere.  

Elevrådet er opstartet arbejdet med 

samtaleplancherne 

MED:  

 

  

4. Guideline til blå mandag 

 

Alle/elevråd 

 

Vedtaget af alle. Lægges på 

hjemmesiden. 

5. Udvalget i boden Alle Vi drøfter sammen om der skal 

sælges juice og myslibar fx og hvad 

skolebestyrelsens holdning er.  

Skolebestyrelsen ønsker at læne sig 

op i de faglige anbefalinger fra 

sundhedsstyrelsen.  

Der er et ønske om at der sælges et 

udbud der er sundt og varieret.  

Ledelsen forsøger at få 

sundhedsplejersken/ diabetes -

sygeplejerske.  

6. Evaluering af Falsters Alle Der var en kæmpe opbakning til 

dagen/eventen. Der var dog en del 



 

                                                                                                                    

 

hjerte dag. forældre der bad deres børn fri fra 

skole, da det var placeret på en 

lørdag. Der var en god stemning på 

dagen. Der var mange børn/familier 

i børnehaven og det blev oplevet 

mindre besøgt i skolen og på 

udeområdet, da der er langt større 

område at befolke.   

Der var et fælles ønske om en synlig 

planlægning og tidspunkter.  

Der er stor opbakning fra Falsters 

Hjerte ift. at det er noget vi kan føre 

videre.  

Der er endnu ikke fastlagt en ny 

dato 2025, men det er besluttet at 

der er opbakning til det fra 

skolebestyrelsen også – også til at 

det placeres på en lørdag.  

Vi har behov for et godt og stærkt 

bagland - og denne fælles 

forpligtelse er et stærkt ophæng, 

som vi skal pleje. 

7. Drøftelse og 

underskrivning af 

principper 

Alle Vedtaget og klar til underskrift. Alle 

principper er nu på plads og lægges 

på hjemmesiden.  

8. Sammenhængskraft ift. 

retningslinjer, principper 

og guidelines. 

Søren  Det er vigtigt at vi sammen kan 

understøtte det gode samarbejde 

mellem fagpersonalet på skolen, 

forældrene og skolebestyrelsen 

imellem.  

Det er godt hvis vi kan give alle 

forældre oplevelsen af, at vi er 

gensidigt forpligtet og at vi alle vil 

det samme - sammen. 

Vi skal sammen være gode til at 

italesætte at den 

sammenhængskraft og opbakning 

der er til Møllebakkeskolens 

kerneopgave.  

9. Forældresamarbejde Alle Hvis vi skal skabe en stærk 

forældresamarbejdskultur, så skal vi 



 

                                                                                                                    

 

 starte i indskolingen. Der kunne 

være et ønske om at 

indskolingsforældrene samles til 

mindre arrangementer og få bragt 

ånden ovre fra børnehaven videre.  

Vi drøfter hvordan vi kan få 

understøttet engagementet fra 

trivselsrådene.  

Forslag om at samle trivselsrådene 

som skolebestyrelse evt. omkring 

slutning af oktober.  

10.  Evt. Alle  

11.  Punkter til næste møde  Alle   

12.  Personfølsomt Ledelsen Ja  

 

Næste møder kl. 17.15-18.45: 22/10-24, 19/11-24, 17/12-24, 28/1-25, 25/2-25, 25/3-25, 

20/5-25, 17/6-25 

 


